
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 12/01/2022 
 
Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Υγείας 
 
ΘΕΜΑ: «Εκτός λειτουργίας το ακτινολογικό μηχάνημα του Κέντρου 

Υγείας Τήνου» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με ενημέρωση κατοίκων του νησιού, οι Τηνιακοί πολίτες θα πρέπει να 
ταξιδεύουν Μύκονο ή Σύρο, προκειμένου να βγάλουν μια ακτινογραφία θώρακος, αφού 
μείζον πρόβλημα έχει προκύψει (άγνωστη η διάρκειά του) με το ακτινογραφικό 
μηχάνημα. Ασθενείς που λόγω covid-19 και όχι μόνο πρέπει να υποβληθούν σε 
ακτινογραφία, προκειμένου να γίνει διάγνωση της ασθένειας τους, παρακαλούν 
κτηνίατρο να τους βγάλει ακτινογραφία, καθώς δεν μπορούν να εξυπηρετηθούν στο 
Κέντρο Υγείας του νησιού. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεστε να μεριμνήσετε σχετικά, ώστε να επισκευαστεί το συντομότερο δυνατό το 
ακτινολογικό μηχάνημα και να σταματήσει η δυσβάστακτη αυτή ταλαιπωρία των 
κατοίκων του νησιού; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

2419

Ημερομ. Κατάθεσης:

18/1/2022




